
John & Maggie Wenzel ⽂恩明 & 嚴⼼琳

John and Maggie Wenzel are serving at the Clubhouse in Puli, Taiwan. The
Clubhouse serves the local population by teaching English, playing board
games, serving food and doing Bible studies. It is their hope that through the
work of the Clubhouse that more people will be touched by the love of God.
They also have a passion for underprivileged children and children from
broken families and work with the Puli Shepherd Church providing care and
services to the local youth. 

Taiwan culture is steeped in idol and ancestor worship and is in dire need of
the truth of Jesus Christ. Maggie spent most of her life deep in these practices
before coming into a loving relationship with Christ. Her desire is to share that
love with others who are stuck in these practices. John has a passion for
helping others and uses practical ways to share the love of Christ with those
he serves.
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John and Maggie Wenzel的事⼯是在埔⾥的桌由咖啡
廳 - 歡樂屋。這裡最主要的事⼯是英⽂教學、桌遊、
和提供⼀些美式⻝物以及英⽂查經⼩組。他們的最終

⽬的是希望神的愛能觸及更多當地的居⺠。他們也對

⼀些貧困及來⾃破碎家庭的⼩朋友有負擔，因此他們

也協助埔⾥牧⽺⼈教會來幫助那些孩⼦們及⻘少年。

 
台灣的當地⽂化⻑久沉浸在拜偶像和祖先裡，因此很

迫切的需要耶穌基督的真理。Maggie在過去30年的歲
⽉裡看清是事實並⾛過那樣的路，如今被主釋放後，

渴慕把基督的愛傳給那些陷在拜偶像迷惘裡的⼈。

John 則樂意幫助以另⼀種實際的⽅式和⾏動把福⾳的
傳給那些所接觸的⼈。神要使⽤他們的恩賜要在埔⾥

成就祂旨意！

 


